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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji
Rady Gminy Ksawerów, które odbylo sie w dniu 28 stycznia 2009 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo-Spolecznej -Pani Helena Rusak.

Ad.l.

Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak o godz. 9.00. otworzyla wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych decyzji.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wójt Gminy -Maria Kopczewska,

2) Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski,

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski,

4) Kierownik Referatu - Elzbieta Wizner,

5)Inspektor ds. Oswiat y- Monika Sroczynska,

6) Przewodniczacy Rady- Tadeusz Grala,

7) Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

W tym punkcie Wójt Gminy Maria Kopczewska wniosla o wprowadzenie do porzadku obrad

w pkt. 3.11. w sprawie przystapienia do zmiany miej scowego planu zagospodarowania

przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwala nr XXXVI/293/05 Rady Gminy

Ksawerów z dnia 20 pazdziernika 2005 r. (Dz.Urz.Woj.Lódzkiego Nr 378 poz.

3952).Przedmiotowy projekt uchwaly jest konsekwencja wniosku mieszkanców Woli

Zaradzynskiej, którzy wnioskowali do Rady Gminy Ksawerów o zmiane planu

zagospodarowania przestrzennego.

Wniosek Wójta Gminy Marii Kopczewskiej zostal przyjety - 12 glosami "za", bez glosów

przeciwnych i wstrzymujacych.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze wniosek o zatwierdzenie

proponowanego porzadku obrad wraz z przyjeta poprawka zostal przyjety -12 glosami "za",

bez glosów przeciwnych i wstrzymujacych.

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.
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3. Opiniowanie projektów uchwal na XL Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie uchwalenia "Aktualizacji planu gospodarki odpadami dla Gminy

Ksawerów na lata 2008-2010 i dalsze"

3.2.. w sprawie nadania nazwy ulicy w obrebie Ksawerów

3.3. w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie przez Gmine Ksawerów prawa

wlasnosci dzialki numer ewidencyjny 2063 w obrebie Ksawerów.

3.4. w sprawie uchwalenia regulaminu okreslajacego tryb i kryteria przyznawania

nagród dla nauczycieli szkól iprzedszkoli, za ich osiagniecia dydaktyczne, wychowawcze

i opiekuncze.

3.5. w sprawie upowazniania Wójta Gminy Ksawerów do zawierania porozumien

i umów dotyczacych realizacji zadan z zakresu oswiaty z innymi jednostkami samorzadu

terytorialnego.,

3.6. w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok.,

3.8. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok.

3.9. w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla radnych Gminy

Ksawerów.

3.10. w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla soltysów Gminy

Ksawerów.

3.11 w sprawie przystapienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego Gminy Ksawerów uchwalonego uchwala nr XXXVU293/0S Rady Gminy

Ksawerów z dnia 20 pazdziernika 2005 r. (Dz. Urz. Woj.Lódzkiego Nr 378 poz. 3952)

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.1.

Kierownik Elzbieta Wizner - jako Gmina opracowalismy juz wczesniej taki "Plan

gospodarki odpadami na lata 2004-2007 i dalsze". Obowiazek opracowania takich planów,

które sa czescia programów ochrony srodowiska - zostal na nas nalozony ustawa o ochronie

srodowiska i o odpadach i równiez z tych przepisów prawnych wynika obowiazek aktualizacji

tego planu nie rzadziej, niz co 4 lata. Przed przedlozeniem "Planu" wystapilismy o opinie do

zainteresowanych jednostek.

Plan ten przede wszystkim sklada sie z 2 czesci:

I czesc dotyczy - analizy stanu istniejacego,

II czesc dotyczy - cele zakladane na dalsze lata gospodarki odpadami.
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Gmina ma obowiazek przeprowadzenia inwentaryzacji dotyczacej azbestu. Stwierdzamy

z przykroscia, ze wlasciciele nieruchomosci nie wywiazuja sie z obowiazków, jakie sa

nalozone przez ustawe. Taka inwentaryzacje przeprowadzilismy wczesniej przy pomocy

panstwa soltysów. Drugi cel zwiazany jest z objeciem wszystkich mieszkanców systemem

odbierania odpadów. Glówny nacisk kladziemy na selektywna zbiórke odpadów. Zakladamy

takze edukacje ekologiczna.

Inspektor Jolanta Ulanska- powiedziala, ze w planie gospodarki odpadami pojawil sie

bardzo wazny zapis dotyczacy selektywnej zbiórki odpadów. Gminy zostaly zwolnione

z obowiazku zorganizowania selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w takim zakresie,

jaki byl dotychczas, czyli byly to "gniazda" pojemników finansowane przez Gmine ze

srodków wlasnych, ewentualnie przy udziale dotacji, dofinansowania np.: z Powiatowego

Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej.

Gminy maja teraz obowiazek tylko zapewnic mozliwosc segregowania odpadów

mieszkancom Gminy; finansowane jest to przez mieszkanców i odbywa sie to na zasadach

podpisywania konkretnych umów z przedsiebiorcami, którzy obsluguja teren Gminy.

Jest kilka etapów prowadzacych do objecia mieszkanców Gminy selektywna zbiórka

odpadów (u zródla).

Pierwszy etap - to zapis w Planie Gospodarki Odpadami. m.in. na stronie 38 Planu opisane sa

strumienie odpadów, jakie bedzie sie segregowac. Oprócz pojemników na niesegregowane

zmIeszane odpady komunalne beda na posesji pojemniki na odpady

biodegradowalne( chyba, ze wlasciciel nieruchomosci bedzie je kompostowal we wlasnym

zakresie) oraz na odpady opakowaniowe na zasadach uzgodnionych z przedsiebiorca. Bedzie

istniala mozliwosc wyodrebnienia równiez odpadów niebezpiecznych i wielkogabarytowych.

Drugi etap - to wprowadzenie w ciagu 3 miesiecy zmian do regulaminu utrzymania czystosci,

dostawanie go do Planu i opublikowanie.

Kolejny etap to opracowanie i opublikowanie wymagan dla przedsiebiorców, którzy

obsluguja teren Gminy( obecnie jest to Remondis i firma EKO-REGION),

oraz wydanie nowych zezwolen, w których beda zapisy na temat juz konkretnego sposobu

realizowania selektywnej zbiórki odpadów przez przedsiebiorców.

Na pytanie radnej Marii Wróbel jak to wyglada w przypadku "Wspólnot

Mieszkaniowych" ?

Inspektor- Jolanta Ulanska odpowiedziala, ze Wspólnota Mieszkaniowa tak samo jak

kazdy wlasciciel nieruchomosci powinna segregowac odpady i podstawic duzy kontener na
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odpady komunalne niesegregowane zmieszane, drugi pojemnik na odpady biodegradowalne

( lub kompostowac we wlasnym zakresie) i inne.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak - zapytala czy ta zmiana polegajaca na segregacji

odpadów jest na zasadzie dobrowolnosci? Od kiedy ta zmiana obowiazuje?

Inspektor -Jolanta Ulanska wyjasnila, ze zmiana bedzie obowiazywala od tego roku-po

wejsciu w zycie regulaminu, wymagan, wystawieniu nowych zezwolen i po dostosowaniu sie

przedsiebiorców do zapisów w zezwoleniach.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska dodala, ze taka segregacja prowadzona jest

w Konstantynowie i chcemy, zeby ta segregacja wplynela na wyglad Gminy. Gniazda beda do

chwili wprowadzenia przepisów.

Radny- Stefan Jedraszek zapytal, jakie konsekwencje mozna wyciagnac w stosunku do

osób, które zostana zlapane na smieceniu?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, iz jest mozliwosc ukarania takiego

delikwenta mandatem.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia

"Aktualizacji planu gospodarki odpadami dla Gminy Ksawerów na lata 2008-2010

i dalsze"- glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczaca Komisji- Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.2.

Kierownik -Elzbieta Wizner zreferowala projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie nadania nazwy ulicy w obrebie Ksawerów. W obrebie Ksawerów, dzialce

oznaczonej m ewidencyjnym 377/3 biegnacej na poludnie od ul. Tylnej do ul. Kosmowskiej,

pelniacej funkcje ulicy (oznaczonej na zalaczniku graficznym m 1 kolorem czerwonym)

nadac nazwe ul. Kosmowskiej. Zgodnie z planem sa to tereny budowlane. Wlasciciele tej

drogi zgodnie z przepisami zwrócili sie do urzedu o nadanie nazwy ulicy, który to proces jest

niezbedny do procedury budowlanej. Dzialka ta jest przedluzeniem ul. Kosmowskiej w Woli

Zaradzynskiej i wlasciciele zaproponowali taka sarna nazwe i stanowilby ciag od ul. Wolskiej

do ul. Tylnej.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad. 3.3.

Kierownik Elzbieta Wizner - w sprawie wyrazenia zgody na nieodplatne nabycie przez

Gmine Ksawerów prawa wlasnosci dzialki numer ewidencyjny 2063 w obrebie Ksawerów.

W ubieglym roku pani Katarzyna Kaleta zlozyla wniosek o przyjecie przez Gmine w formie

darowizny na rzecz Gminy Ksawerów prawa wlasnosci dzialki nr ew. 2063 o pow. 106m2,

polozonej w Ksawerowie przy ul. Handlowej. Przyjecie tej dzialki umozliwi Gminie

przeprowadzenie inwestycji wodno-kanalizacyjnej w tejze ulicy. Jest bardzo ladny gest ze

strony mieszkanki, który wymaga rozpropagowania.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.4.

Inspektor -Monika Sroczynska powiedziala, ze zgodnie z art. 49 ust. 2 ustawy z dnia 26

stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (tj. Dz.U. z 2006 r. Nr 97 poz. 674 z pÓz. zm. organy

prowadzace szkoly ustalaja kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli za ich

osiagniecia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekunczej, w tym realizacji

zadan zwiazanych z zapewnieniem bezpieczenstwa uczniom w czasie zajec organizowanych

przez szkole, oraz realizacj i innych zadan statutowych szkoly. W poprzednim roku

kalendarzowym kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu

nagród byly czescia skladowa regulaminu wynagradzania nauczycieli. Zmiana ustawy Karta

Nauczyciela spowodowala m.in. zmiane art. 49 ust. 2, która weszlaw zycie z moca

obowiazujaca od dnia 01.01.2009 r. Po zmianie wart. 49 ust. 2 dodatkowo pojawil sie zapis

dotyczacy ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród za realizacje zadan zwiazanych

z zapewnieniem bezpieczenstwa uczniom w czasie zajec organizowanych przez szkole· Co

uwzgledniono w przedmiotowym projekcie uchwaly.

Inspektor -Monika Sroczynska prosila o wykreslenie w § 6 ust. 1 pkt.1 nalezy skreslic

slowo "starosta".

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji- Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad. 3.5.

Inspektor -Monika Sroczynska omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do zawierania porozumien i umów

dotyczacych realizacji zadan z zakresu oswiaty z innymi jednostkami samorzadu

terytorialnego wyjasnila, iz to upowaznienie jest niezbedne do dochodzenia roszczen

dotyczacych rekompensat od Gmin, gdzie mieszkaja uczniowie. W ubieglym roku Gmina

Ksawerów z tego tytulu poniosla koszty ok. 90 tys. zl. Na kazdego ucznia w biezacym roku

miesiecznie musimy przekazac zaliczkowo kwote -577 zl.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak zapytala czy taka sytuacja dotyczy równiez

naszych dzieci, które ucza sie w innych miastach?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze tak.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.6.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu. W budzecie tego

rocznym zostala zarezerwowana kwota 40 tys. zl. Na dzisiaj Starostwo Powiatowe

w Pabianicach wykonalo mape za kwote 7.000 zl. Mamy przyrzeczenie, ze na poczatku tego

roku Starostwo rozpocznie procedure przetargowa. Dlatego tez Starostwo zwrócilo sie do nas

o zwiekszenie kwoty.

Starostwo w swoim budzecie zarezerwowalo kwote 60 tys. Chcemy ten projekt zglosic we

wrzesniu na dofinansowanie w ramach programu "Schetynówka", z którego dostalismy srodki

na ul. Sienkiewicza. Zalezy nam na tym zeby jak najszybciej ten program byl opracowany.

Radna -Maria Wróbel zapytala, ile w rezultacie dalismy fizycznie pieniedzy Radzie

Powiatu w 2008 r. na ten cel? Ile musimy miec wlasnych srodków, aby przystapic do tego

projektu?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska w 2008 r. przekazalismy 3.500 zl. na wykonanie mapy na

ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki, natomiast w budzecie mielismy zarezerwowane 40 tys. zl.

których nie wydatkowalismy. Odnosnie srodków z budzetu panstwa to sa to dotacje w wys.

50% wartosci zadania. Zgodnie z porozumieniem z tego 50% Gmina Ksawerów bedzie

finansowac 25%. Na dzisiaj nie wiemy, jaka bedzie wartosc tego zadania.
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Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono

Ad. 3.7.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski powiedzial, ze projekt uchwaly Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok jest konsekwencja

projektu uchwaly w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu.

W zwiazku z pismem, jakie wplynelo przygotowalismy projekt zmiany dot. zwiekszenia

srodków o 30 tys. zl.

W § 1.1. jest zapis: "Udziela sie pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu do wysokosci

60000 zl. na zadanie pn: "Przebudowa drogi powiatowej nr 3303E w latach 2007-2013".

I etap - ul. Wolska

II etap -ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki,

III etap - ul. Wschodnia,

IV etap - ul. Szkolna.

§ 1.2. w ramach zadania, o którym mowa w § 1.1. w 2009 roku Rada Gminy Ksawerów

postanawia przeznaczyc srodki na realizacje :IIetapu -Przebudowa ul. Jana Pawla II i ul.

Nowotki w Ksawerowie".

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 11 radnych, glosów przeciw nie bylo, 1 radny wstrzymal sie od glosu.

Ad. 3.8.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok. W uchwale Rady Gminy

Ksawerów N r X XXIX/25712008 z dnia 2 9 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budzetu

Gminy Ksawerów na rok 2009, zalacznik nr 13 otrzymuje brzmienie zgodnie z zalacznikiem

uchwaly.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad. 3.9.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla radnych Gminy

Ksawerów powiedzial, ze wystapil z zapytaniem na ostatniej sesji czy jest akceptacja na

podniesienie wysokosci diet i uzyskalem pozytywna opinie. Do chwili obecnej radni mieli

ryczalt miesieczny- 400 zl., w tej chwili proponujemy -500 zl. , przewodniczacy Komisji 

ryczalt miesieczny 600 zl., w tej chwili proponujemy - 700 zl. Decyzja panstwa zapadnie

podczas glosowania.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 11 radnych, glosów przeciw nie bylo, 1 radny wstrzymal sie od glosu.

Ad. 3.10.

Przewodniczacy Rady -Tadeusz Grala przedstawiajac projekt uchwaly Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmiany uchwaly dotyczacej ustalenia wysokosci diet dla soltysów

Gminy Ksawerów powiedzial, ze do chwili obecnej panstwo soltysi mieli diete w wysokosci

100 zl. proponujemy 130 zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.

Przewodniczaca Komisji- Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 11 radnych, glosów przeciw nie bylo, 1 radny wstrzymal sie od glosu.

Ad. 3.11.

Kierownik -Elzbieta Wizner omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów w sprawie

przystapienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy

Ksawerów uchwalonego uchwala nr XXXVI/293/05 Rady Gminy Ksawerów z dnia 20

pazdziernika 2005 r. (Dz.Urz.Woj.Lódzkiego Nr 378 poz. 3952). Ta uchwala jest

konsekwencja stanowiska, jakie zostalo w ubieglym roku zajete przez Komisje w sprawie

zmiany planu dotyczacego nowopowstalej parafii w Woli Zaradzynskiej(tereny pod uprawy

rolne). Jak panstwo pamietacie takich wniosków kierowanych od mieszkanców bylo wiecej.

My wychodzac temu, naprzeciw kiedy przystapilismy do opracowania zmiany w studium,

przewidziano tam w projekcie poszerzenie tych terenów przewidzianych pod zabudowe. Pas

przy ul. mjr Hubala zostanie poszerzony do 200 m .

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak

postawila wniosek o zaopiniowanie projektu uchwaly.
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Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak stwierdzila, ze za pozytywna opinia projektu

uchwaly - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

AdA.

Nie bylo chetnych do zabrania glosu w tym punkcie.

Ad.5.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak o godz. 9.55. zamknela wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSPEKT~~Iwona Kulcz'yfisk{'--'

Zalaczniki:
I.Proponowany porzadek obrad.
2.Lista obecnosci radnych.
3.Lista gosci.
4. Projekty uchwal na XL sesje.

W spó1nemu posiedzeniu

Stalych Komisji

przewodniczyla

PRZEV\,· '_','i i CZACA
KOMISJI SAMORLADOWO-SPOLEGlNEJ

RadVJ!m..~lnv ~s.awe.rów
~ '.)sW

e'len~ RiJsak
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